

SAUDI ARABIAN AIRLINES



الخطوط الجوية العربية السعودية

To : SAUDI ARABIAN AIRLINES	الى : الخطوط الجوية العربية السعودية
From :	من :
Ref :	الرقم :
Date : / / - / /	التاريخ : / / - / /
Subject : AIR TRAVEL FOR PREGNANT LADIES	الموضوع : السفر جواً للحوامل
In connection with the air travel of Mrs. _____ travelling from _____ to _____ via _____ which will commence on date _____.	بخصوص السفر جواً للسيدة : _____ من _____ الى _____ عن طريق _____ والمقرر سفرها بتاريخ _____
It is confirmed that a confinement will not be expected within four (4) weeks from the date of commencement of travel and that there are no medical objections against the particular air journey.	نؤكد أنه غير متوقع ولادتها خلال أربعة (٤) أسابيع من تاريخ السفر ، كما أنه ليست هناك مشاكل صحية تمنع سفرها على تلك الرحلة .
The certificate is issued during the last seven (7) days prior to commencement of travel.	أصدرت هذه الشهادة خلال السبعة (٧) الأيام الأخيرة قبل تاريخ السفر .
Name and address of Physician: _____	اسم وعنوان الطبيب : _____
Signature and stamp of physician: _____	توقيع وختم الطبيب : _____
Notice: * This certificate is invalid for pregnant ladies for more than 32 weeks. * In case of pregnancy for more than (32) weeks, (MEDIF) form # (935-6493) must be filled.	ملاحظة : * هذه الشهادة غير صالحة للأمهات الحوامل لأكثر من (٣٢) أسبوع . * في حالة الحمل لأكثر من (٣٢) أسبوع يجب تعبئة نموذج المعلومات الطبية (MEDIF) رقم (٩٣٥-٦٤٩٣) .

Distribution:

Original copy : Sales Office/Station
1st copy : Attached to ticket

توزع النسخ :
الاصل : لمكتب المبيعات / الخططة
صورة (١) : ترفق بالتذكرة .